
 
 
 
 
 

ACTE PLE ORDINARI 
DATA 18 DE JULIOL DE 2000
HORA 7 DE LA TARDA 

 
 

ORDRE DEL DIA PRESIDENT: Il·lm. Alcalde 
Lluís M. Corominas 

- Josep Aldomà Buixadé  
- Gemma Perich Vidal 
- Montserrat Gatell Pérez 
- M. Dolors Ustrell Boada 
- Josep M Serra Marcader 
- José Martínez Gómez 
- Francesc Soto Martínez 
- Rai Serra Clapés 
- Pilar Llaquet Quintilla 
- Claudi Puigfel Serret 
- Rosa Massot Casadevall 
- Enric Falgueras Rabaseda 
- Jordi Permanyer Bellmunt 
- Francesc Deu Trullàs 
- Julio Cesar Pombo 

Sabugueiro 
- Josep Rodés Girona 
 
- Juli Boadella Vergés 
  Secretari 
- Pedro Villameriel 

Interventor 

 
 1.- Aprovació, si s’escau de 

l’esborrany de l’acta de la 
sessió anterior. 

 2.- Donar compte dels Decrets de 
l’Alcaldia i acords de la 
Comissió de Govern 

 3.- Atorgament de Medalla de la 
Vila 

 4.- Agermanament amb Castellar 
de n’Hug, del Riu i de la 
Ribera. 

 5.- Pla gent gran. 
 6.- Modificació pressupostària. 
 7.- Correcció d’errors materials 

del Pla General 
 8.- Aprovació provisional del 

Pla Parcial Ronda de Llevant. 
 9.- Conveni aigües Ter Llobregat 
10.- Assumptes sobrevinguts 
11.- Suggeriments i preguntes 

 
 
Vist que els reunits són el total de membres que legalment 
constitueixen la Comissió de Govern, el Sr. President declara 
obert l'acte i s'entra a l'examen dels assumptes inclosos en 
l'ordre del dia. 
 
 
 1.- APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR 
 
Tothom manifesta que ha llegit l’acta. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT 
 
 
 



 
2.- DECRETS DE L’ALCALDIA I ACORDS DE LA COMISSIÓ DE   

GOVERN. 
 
Per ordre de l’Alcaldia es notifica a l’Ajuntament en Ple dels 
Decrets de l’Alcaldia dictats des de l’última sessió plenària 
fins avui, així com les sessions de la Comissió de Govern. 
La Corporació se’n dóna per assabentada. 
 
Després de la lectura dels Decrets, l’Alcalde informa que, com 
es va fer en el darrer Ple, aquest també és radiat per ràdio 
Castellar.  
 
 

3.- ATORGAMENT DE MEDALLA DE LA VILA  
 
Vist l’expedient incoat per l’acreditament dels mèrits que 
concorren en la persona de Pere Oller Argelaguet, a l’empara 
del Reglament d’Honors i Distincions municipals, per tal de 
fer constar els mèrits que el facin acreedor de la Medalla de 
la Vila. 
Vista la proposta de resolució de la instructora de 
l’expedient. 
ATÈS el parer de la Comissió Informativa de Cultura. 
A l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció del següent 
ACORD: 
Atorgar  la medalla de la Vila al senyor Pere Oller 
Argelaguet. 
El Sr. Alcalde defensa i diu que a proposta de l’Alcaldia i de 
la Regidoria de Cultura es suggereix atorgar pels seus mèrits 
en tots aquests anys en tasques al voluntariat i a entitats 
del municipi molt especialment en els bombers voluntaris i a 
l’Associació de Defensa de la Natura (SERNA), al senyor Pere 
Oller Argelaguet. Aquesta proposta es faria efectiva el 
divendres de festa Major, amb assistència del senyor Conseller 
de Governació Sr. Xavier Pomes, i seria ell mateix que li 
lliures aquesta distinció.  
En torn d’intervencions el Sr. Jordi Permanyer, per ERC 
incideix en la figura del Sr. Oller, en la seva dedicació i 
implicació en els inicis de SERNA i Bombers Voluntaris de 
Castellar, i deixar constància de la seva dedicació altruista, 
i que és una part molt positiva el seu bon coneixement del 
terme. 
Pel PP el Sr. Julio Cesar Pombo  es manifesta en igual sentit 
i manifesta el seu agraïment al Sr. Oller per totes les 
tasques que ha portat a terme. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT. 
 

 
 



 
 
4.- AGERMANAMENT AMB CASTELLAR DE N’HUG, DEL RIU I DE LA     
    RIBERA 

 
ATÈS que l'article 10 de la Carta Europea de l'Autonomia Local 
estableix que les "les Corporacions locals tenen el dret, en 
l'exercici de les seves competències, de cooperar i, en 
l'àmbit de la llei, d'associar-se amb altres Corporacions 
locals per a la realització de tasques d'interès comú". 
ATÈS que l'article 25.1 de la Llei de Bases de Règim Local 
estableix que "el municipi, per a la gestió dels seus 
interessos i en l'àmbit de les seves competències pot promoure 
total classes d'activitats i prestar quants serveis públics 
contribueixin a satisfer les necessitats i aspiracions de la 
comunitat veïnal". 
Constatades les afinitats entre els municipis catalans, amb 
coincidència de topònim, de Castellar del Vallès, Castellar de 
N'Hug, Castellar del Riu i Castellar de la Ribera, sorgides a 
l'ensems de les travesses excursionistes que uneixen a peu 
aquestes quatre poblacions i que s'estan duent a terme des de 
l'any 1998. 
Constatada la voluntat dels mateixos municipis d'establir 
lligams de relació i amistat permanents recíprocs, en base a 
un millor coneixement, entesa, intercanvi d'experiència i 
cooperació mútua, des de la llibertat i el respecte als drets 
dels homes i dels pobles. 
A l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció dels següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Constituir  el Comitè d'Agermanament que presidit 
pels alcaldes de Castellar del Vallès, Castellar de N'Hug, 
Castellar del Riu i Castellar de la Ribera estarà integrat per 
les regidores de Comunicació i Lleure de l'Ajuntament de 
Castellar del Vallès, dos representants de l'entitat Centre 
Excursionista de Castellar del Vallès i per aquells tècnics 
municipals que es requereixi, amb la finalitat de programar i 
coordinar les accions necessàries. 
SEGON.- Agermanar-se  amb els municipis de Castellar de N'Hug, 
Castellar del Riu i Castellar de la Ribera. 
TERCER.-  Aprovar el protocol  i el programes d'actes que de 
manera annexa s'adjunten a aquest acord com a part integrant 
del mateix. 
QUART.- Facultar  al Sr. Alcalde perquè en nom i representació 
de l'Ajuntament subscrigui el protocol i els documents 
complementaris que calgui. 
CINQUÈ.- Comunicar  aquest acords als municipis de Castellar 
de N'Hug, Castellar del Riu i Castellar de la Ribera i a la 
Federació Mundial de Ciutats Unides. 
El Sr. Alcalde defensa la proposta tot dient que s’ha fet per 
unir els municipis amb el topònim Castellar, a peu, i per tant 



recuperar també, camins, vies ramaderes, etc.. per tal de 
poder agermanar els municipis. Cal destacar el gran entusiasme 
que ha generat aquest agermanament, i enguany, aprofitant que 
es farà la ruta final, de Castellar de la Ribera fins a 
Castellar del Vallès, proposem que, de manera oficial es faci 
aquest agermanament, i amb aquest motiu el diumenge dia 10 de 
setembre, diumenge de la festa Major, es faran els actes 
protocol·laris de l’agermanament, el Sr. Alcalde llegeix el 
programa d’actes previstos.  
Per acabar manifestar l’agraïment a tots els que van començar 
aquesta iniciativa. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT. 
 
 
 5.- PLA GENT GRAN  
 
Des de la Regidoria de Benestar Social i Sanitat de 
l’Ajuntament de Castellar del Vallès, conjuntament amb l’Àrea 
Bàsica de Salut, va néixer la necessitat de planificar un 
seguit d’actuacions entorn de l’àmbit sanitari. Per aquesta 
raó, l’any 1996 va realitzar-se un estudi sociosanitàri de la 
població, l’any 1997 va crear-se el Pla de Salut, 
posteriorment, l’any 1999, va crear-se el Pla de Benestar 
Social amb l’objectiu de planificar les intervencions  socials 
municipals: 
L’existència d’aquests plans va condicionar una nova proposta 
metodològica d’intervenció des d’una vessant sociosanitària, 
creant-se llavors l’ens del Consell Municipal Sociosanitari. 
Els projectes que es duien a terme i els que sorgissin en un 
futur, valia distribuir-los de forma conjunta en uns àmbits 
d’actuació comuns, i s’opta per definir-los segons els 
diferents sectors d’edat poblacional, infància-adolescència-
juventut, adults i vellesa. 
El Pla de la Gent Gran de Castellar del Vallès, queda inclòs 
dins el Pla Municipal Sociosanitari. El Pla té la finalitat de 
ser el marc que determini unes línies d’intervenció futures 
consensuades i planificades en el temps. Aquest Pla d’actuació 
es desenvoluparà en el Programa de la Gent Gran, recollint  
tots els projectes i actuacions concretes adreçades a aquest 
col·lectiu. 
Per la qual cosa, a l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció del 
següent 
ACORD: 
Aprovar el Pla de la Gent Gran de Castellar del Vallès. 
La Sra. Gemma Perich  regidora de Sanitat i Benestar Social, 
defensa la proposta  
manifestant que hi ha una voluntat de treballar d’una manera 
planificada per poder cobrir totes les necessitats per tal 
d’aconseguir la qualitat de vida i autonomia personal de la 
gent gran.  



En torn d’intervencions, pel PSC la Sra. Pili Llaquet  diu que 
cal que tots puguem dedicar tots els esforços a nivell de 
pressupost i personal perquè tots els objectius que tenim 
programats per poder arribar a la gent gran del poble, es 
puguin portar a terme. 
Per ERC el Sr. Jordi Permanyer  es manifesta d’acord amb la 
proposta i incideix en un aspecte que cal  dedicar-hi tots els 
esforços, i és reforçar i treballar molt més en el tema del 
servei domiciliari a persones grans. 
Pel PP el Sr. Julio Cesar Pombo ,  diu que és una solució molt 
positiva de cara a la gent gran, i cal donar-hi tot el suport 
i treballar perquè es pugui portar  a terme. 
Finalment el Sr. Josep Rodes  per IC es manifesta en igual 
sentit. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT. 
 
 
 6.- MODIFICACIÓ PRESSUPOSTÀRIA 
 
ATÈS que es proposa la incorporació al Pressupost d’un crèdit 
extraordinari per a la urbanització del carrer Montsià amb un 
cost de 27.000.000 de pessetes íntegrament finançat mitjançant 
l’aplicació de quotes urbanístiques. 
ATÈS que també es proposa la incorporació de les següents 
inversions: a) intervenció arqueològica (1.300.000 pessetes.); 
b) compra terreny dipòsit aigua (150.000 pessetes.); c) 
indemnització concessió zona esportiva (4.000.000 pessetes); 
d) pista patinatge Sant Feliu (3.500.000 pessetes), 
finançament aplicat a majors ingressos per la taxa de 
llicències urbanístiques per 8.950.000, pessetes. 
ATÈS que és necessari aprovar un crèdit extraordinari per a la 
redacció de projectes i estudis urbanístics de 6.000.000 de 
pessetes que es finança amb l’aplicació de quotes 
urbanístiques per projectes a la Ronda de Llevant per import 
de 4.955.280 pessetes i per l’aplicació de majors ingressos a 
la taxa de llicències urbanístiques de 1.044.720, pessetes. 
Vist l’informe de l’Interventor. 
Vist el que disposen els articles 158, 160, 161 i 162 de la 

Llei 39/88, del 28 de 
 desembre, reguladora de les Hisendes Locals i els 

corresponents del Reial Decret 
500/1990. 
A l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció dels següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Aprovar l’expedient  núm. 2 de suplements i crèdits 
extraordinaris al pressupost de l’any 2000, d’acord amb el 
següent detall 
 
 
 



 
 

 
I N V E R S I O N S 

 
DESPESES 
 

PARTIDA 
 

CONCEPTE 
 

IMPORT 
 
0-453-64005 
 
10-121-60001 
2-511-60132 
6-452-62219 
2-432-64002 
6-452-62220 

 
INTERVEN. ARQUEOLÒGICA HORTS CAN 
TORRAS 
COMPRA TERRENY DIPÒSIT D’AIGUA 
URBANITZACIÓ CARRER MONTSIÀ 
PISTA PATINATGE ZONA ST. FELIU 
PROJECTES I ESTUDIS 
PISTES TENNIS (DOMÈMECH) 

 
1.300.000,-

150.000,-
27.000.000,-
3.500.000,-
6.000.000,-
4.000.000,-

 
 

 
 

 
41.950.000,-

 
INGRESSOS 
 
PARTIDA 

 
CONCEPTE 

 
IMPORT 

 
31.003 
36.003 
36.004 
 

 
TAXA SERVEIS URBANÍSTICS 
QUOTES URBANITZACIÓ CARRER MONTSIÀ 
QUOTES ORDENACIÓ I PROJECTES R.LLEVANT 

 
9.994.720,-

27.000.000,-
4.955.280,-

 
 

 
 

 
41.950.000,-

 
 
SEGON.- Exposar l’expedient  al públic en la forma i terminis 
establerts a la Llei 39/88 i Reial Decret 500/90. 
Defensa  la proposta la Sra. Rosa Massot  regidor d’Hisenda, 
tot dient que és una modificació per 41.950.000 de pessetes, 
dels quals, 27 milions són de quotes d’urbanització del carrer 
Montsià, la resta és per pagar una intervenció arqueològica 
als horts de Can Torres, compra d’un terreny per ubicar-hi un 
nou dipòsit d’aigua, projecte i estudi de la pista de 
patinatge de les piscines del carrer Sant Feliu i les pistes 
de tennis. 
En ton d’intervencions el Sr. Julio Cesar Pombo,  pel PP 
manifesta la seva disconformitat amb la modificació.        
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER MAJORIA ABSOLUTA, AMB EL SEGÜENT 
RESULTAT: 

 
Vots a favor: QUINZE (15) dels regidors de CiU, PSC i ERC. 

 Vots en contra: UN  (1)  del regidor del PP 
     Abstencions:  UNA (1)  del regidor d’IC 
 
 
 



  
7.- CORRECCIÓ D’ERRORS MATERIALS DEL PLA GENERAL 
 
La Comissió d’Urbanisme de Barcelona (CUB) en la sessió de 26 
de maig de 1999 va aprovar definitivament el pla referenciat, 
havent-se publicat l’acord al Diari Oficial de la Generalitat 
de Catalunya de 16 de juliol de 1999. 
Havent-se presentat un total de 12 recursos en temps i forma i 
havent estat ja resolts la majoria d’aquests, s’ha rebut 
comunicació de la CUB pel que fa referència als que 
s’expressen a continuació  en el sentit que siguin tramitats 
com a simples correccions d’errors materials, de fet o 
aritmètics de conformitat amb el que estableix l’article 105.2  
de la Llei 30/1992, modificada per la llei 4/1999. 
ATÈS que de conformitat amb l’article esmentat, les 
Administracions públiques poden rectificar en qualsevol 
moment, d’ofici o a instància dels interessats, els errors 
materials, de fet o aritmètics de conformitat amb el que 
estableix l’article 105.2 de la Llei 30/1992, modificada per 
la Llei 4/1999. 
ATÈS que de conformitat amb l’article esmentat, les 
Administracions públiques poden rectificar en qualsevol 
moment, d’ofici o a instància dels interessats, els errors 
material, de fet o aritmètics. 
A l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció dels següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Aprovar les rectificacions  dels errors materials 
observats en la redacció del Pla General d’Ordenació 
urbanística de Castellar del Vallès, assenyalats a instància 
de part per: 
- Francesc Vilaclara Ubach, referent a la qualificació d’una 

finca a Sant Feliu del Racó. 
- Maria Rosa Armengol Cerdà, referent a les condicions dels 

límits de l’edificació fixades per a la parcel.la de zona 
industrial de Can carner. 

També corregir d’ofici, les assenyalades per l’Arquitecte 
municipal, en el seu informe del dia 5 de juliol, i que 
afecten: 
- A les cases del carrer Caldes núm. 28, 30, 32. 
- Al quadre de la pagina 36 de les normes urbanístiques, i  
- A la llegenda dels plànols de la sèrie N-C. 
SEGON.- Fer públic  aquest acord al tauler d’edictes i al 
Butlletí Oficial de la Província. 
El Sr. Alcalde defensa la proposta tot dient que s’han 
observat una sèrie d’errors, d’ofici, i altres que se’n van 
comunicar des de la Comissió d’Urbanisme, i ara s’esmenen, en 
base als informes emesos pels Serveis Tècnics.     
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT. 
  
 



 8.- APROVACIÓ PROVISIONAL DEL PLA PARCIAL RONDA DE LLEVANT 
 
Pel Ple de data 30 de gener de 1996, s’aprovà inicialment el 
Pla Parcial Ronda de Llevant presentat per iniciativa privada, 
si bé subjecte a unes prescripcions tals com: 

- qualificar com a zona verda la parcel·la 7 i reduir el 
vial de serveis. 

- Fixar la gestió del Pla en un sol polígon, etc. 
A més, l’aprovació del Pla General ha tingut incidència sobre 
aquest Pla, en la mesura que la Comissió d’Urbanisme de 
Barcelona establí unes prescripcions: 
S’ha agrupat la zona verda del present Pla Parcial al llarg de 
la Ronda amb la finalitat de separar aquesta via de les 
edificacions previstes, de forma que es crea un passeig 
paral·lel al carrer amb uns eixamplaments que conformen 
petites placetes amb un caràcter més íntim. 
D’aquesta forma es dona, a la vegada, compliment a l’acord de 
la Comissió d’Urbanisme de Barcelona de data 20/01/99 que 
textualment diu: 
“Per tal de garantir una urbanització uniforme de tot el front 
de la via, cal ordenar en conjunt el front preveient al llarg 
d’aquesta ronda una franja d’espai lliure públic per permetre 
l’adequada separació de l’edificació respecte a la ronda i la 
configuració d’un passeig arbrat”. 
ATÈS que en el seu moment, es van realitzar tots els tràmits 
preceptius, exposant-se l’expedient a partir de l’anunci en el 
Butlletí Oficial de la Província, el dia 16-2-96. 
ATÈS que per acord del Ple del dia 28 d’abril  s’acordà el 
canvi de sistema d’execució del Pla Parcial, passant de 
compensació al de cooperació. 
Vist l’informe tècnic, a on es donen resposta a les 
al·legacions presentades en el seu dia, i es justifiquen les 
determinacions a l’empara del Pla General d’Ordenació de 
Castellar. 
A l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció dels següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Aprovar, de manera provisional, el Pla Parcial Ronda 
de Llevant que ha estat redactat pels arquitectes R. Cambres i 
Figliozi, Arquitectes Associats, SCP, tot donant per resoltes 
les al·legacions presentades tal com es recull a l’informe de 
l’Arquitecte municipal. 
SEGON.- Trametre  l’expedient a la Comissió d’Urbanisme de 
Barcelona, per a la seva aprovació definitiva. 
El Sr. Alcalde  defensa la proposta dient que el pla parcial 
de la ronda de Llevant fa referència a la connexió amb la 
rotonda de la Carretera de Sentmenat  fins a la meitat del 
tros de ronda que falta fins enllaçar fins a la piscina 
coberta.  
L’any 1996 es va ser l’aprovació inicial, a continuació s’hi 
van apreciar una sèrie de dificultats que van coincidir amb 



l’aprovació del Pla General. Subsanada la tramitació del Pla 
General i millorat el projecte d’urbanització amb les 
apreciacions que ens van arribar dels propietaris i de la 
Comissió d’Urbanisme, ara es presenta l’aprovació provisional 
del Pla, per tal que durant el primer semestre del 2001 puguem 
haver adjudicat les obres d’enllaç de la ronda de Llevant, del 
tram comprés entre la piscina coberta i la rotonda de la 
carretera de Sentmenat. Té un import previst de 300 milions de 
pessetes, i va finançada en part, pels propietaris d’aquest 
Pla Parcial, i la resta per l’Ajuntament.  
En torn d’intervencions pel PSC La Sra. Pilar Llaquet  
manifesta la seva satisfacció  
per la  subvenció rebuda, i diu que amb la ronda ja acabada el 
trànsit ja no passarà per dins de la població, millorant-se 
mot la circulació. 
El Sr. Francesc Deu  per ERC, diu que en l’aprovació inicial 
feta l’any 1996, el seu grup tenia moltes reticències amb 
aquest pla, però ara amb l’actual redacció que subsana 
deficiències, ha fet que es manifestin a favor. 
Pel PP el Sr. Julio Cesar Pombo  destaca les avantatges 
d’aquesta aprovació. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT. 
 
 
 9.- CONVENI AIGÜES TER LLOBREGAT 
 
El municipi de Castellar del Vallès rep la major part dels 
recursos d’aigua potable per a l’abastament de la seva 
població procedent d’instal·lacions i aprofitaments propis. 
En el decurs de les darreres dècades, la demanda de 
disponibilitat d’aigua per a l’abastament de població del 
municipi ha incrementat de forma considerable com a 
conseqüència de fenòmens demogràfics pou coneguts de mobilitat 
de població, creixement i diversificació econòmica, 
transformació industrial i residencial, etc., de tal manera 
que les dotacions d’aigua disponibles a partir dels recursos 
d’origen local no poden assolir la satisfacció de les 
necessitats actuals de la població ni, encara menys, garantir-
ne la cobertura adequada pel que fa a les previsions 
d’evolució futura que resulten dels estudis efectuats. 
Dins de l’àmbit territorial definit en la Llei 4/1990, de 0 de 
març, d’ordenació de l’abastament d’aigua a l’àrea de 
Barcelona, l’abastament d’aigua en alta a poblacions és un 
servei públic de competència de la Generalitat que es presta 
en règim de gestió directa per Aigües Ter Llobregat. 
En la seva condició de gestor directa del servei públic, 
Aigües Ter Llobregat té al seu càrrec la planificació del 
servei, és adir la determinació de les necessitats actuals i 
futures i la programació de les actuacions adreçades a 
garantir la disponibilitat de les dotacions d’aigua assignades 



a la cobertura del propi servei, i la projecció i execució de 
les obres corresponents. Així mateix, la legislació vigent li 
encomana les funcions d’assistència i col·laboració amb les 
entitats locals per a la prestació dels serveis de la 
respectiva competència, en el marc de l’autorització sobre el 
repartiment i assignació dels recursos que pertoca a l’Agència 
Catalana de l’Aigua, de conformitat amb la Llei 6/1999, 
d’ordenació, gestió i tributació de l’aigua. 
Per la qual cosa a l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció dels 
següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Aprovar el conveni  de col·laboració per a 
l’ampliació de la xarxa regional del sistema Ter-Llobregat, al 
municipi de Castellar del Vallès a subscriure amb l’empresa  
pública d’Aigües Ter Llobregat, amb la salvetat que la 
consignació pressupostària  per part d’aquest Ajuntament  
s’efectuarà un cop aprovat el projecte executiu i coneguda la 
subvenció que pot atorgar l’Agència Catalana de l’Aigua. 
SEGON.- Facultar al Sr. Alcalde  per a portar a terme la 
signatura, atorgant atribucions àmplies per a la redacció 
definitiva del conveni. 
El Sr. Alcalde  defensa la proposta dient que en el pla 
d’actuació municipal medi-ambiental una de les mesures que 
prioritzava  era la connexió amb la xarxa d’aigües Ter 
Llobregat, i que ens permet tenir una xarxa alternativa a la 
que tenim actualment, que és d’aigua  pròpia. Aquesta connexió 
permetrà que, el sector industrial tingui aigua d’aquesta i, 
que en cas de sequera podríem, també, seleccionar quin tipus 
de xarxa utilitzar, això ens permet tenir una solució de 
seguretat en cas de necessitat. És una inversió que es 
quantifica al voltant de 300 milions de pessetes, aquí es 
presenta a aprovació que el Consorci del Ter Llobregat elabori 
el projecte executiu, i que l’Agència Catalana de l’Aigua ens 
pot arribar a pagar el 50 per cent i la resta anirà a càrrec 
del municipi. Cal tenir en compte que aquesta xarxa ens 
arribarà des de Sabadell, sector de Can Llonch, i arribarà a 
Castellar fins a Can Carner, on es duplicarà la xarxa fins el 
sector de Puigverd, que s’hi farà un nou dipòsit per garantir 
una millor distribució. 
En torn d’intervencions la Sra. Pilar Llaquet pel PSC demana 
quan està prevista aquesta connexió.  
El Sr. Francesc Deu  per ERC, manifesta que hi estan totalment 
d’acord, donat que l’aigua és un servei bàsic i prioritari, i 
el fet que ens arribi l’aigua de la xarxa metropolitana vol 
dir que l’aqüífer tindrà una explotació inferior i es podrà 
afrontar els períodes de sequera amb més optimisme. Destacar 
que conservem la qualitat de l’aigua domèstica i seria bo 
intentar també conservar el preu.    



Pel PP el Sr. Julio Cesar Pombo diu que l’aigua és un bé escàs 
i valuós, i que amb aquesta connexió podrem  garantir més bé 
el servei.             
Finalment el Sr. Josep Rodés  per IC  diu que tot i que arriba 
una mica tard, és important que hagi arribat. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT. 

 
 
10.- ASSUMPTES SOBREVINGUTS 

 
10.1.- No n’hi ha. 
 
  
 11.- SUGGERIMENTS I PREGUNTES 
 
Comença el Sr. Juli Cesar Pombo  pel PP i adreçant-se al 
públic assistent, diu que arrel d’uns comentaris que va fer, 
han motivat unes equivocacions, la seva intenció no era de 
globalitzar, i agafo tota la responsabilitat, si algun 
treballador s’ha sentit eludit per les meves paraules.  
El Sr. Alcalde  a la vista de les actuacions fetes demana que 
es deixi l‘assumpte acabat definitivament. 
Per acabar el Sr. Josep Rodes  per IC demana que per tal 
d’evitar malentesos, seria bo que tots els regidors es 
posessin en contacte per treballar tots alhora. 
El Sr. Alcalde  desitja bones vacances a tothom. 
 
I no havent-hi cap cas més assumptes a tractar, essent un 
quart de nou del vespre,  s’aixeca la sessió de la qual 
s’estén la present Acta que signa com a fedatari d’aquests 
acords el Secretari, amb el vist-i-plau del Sr. Alcalde. 
 
 
 
 
 
 


